

Tour Code:
G1.70 7NCCJ

9天DAYS 7夜NIGHTS

川渝双城 重庆/成都

Extreme:
Chongqing & Chengdu

全程无自费项目 NO OPTIONAL TOUR
全程无购物 NO SHOPPING

行程精粹 HIGHLIGHT

[成都 | 九寨沟] [CHENGDU JIUZHAIGOU]

- 春熙路步行街
Chunxi Road
- 锦里古街
Jinli Ancient Street
- 宽窄巷子
Kuanzhai Alley
- 九寨沟风景区
Jiuzhaigou National Park
- 黄龙风景区
Huanglong Scenic & Historic Interest Area

[都江堰] [DUJIANGYAN]

- 都江堰熊猫乐园
Dujiangyan Panda Base

[重庆] [CHONGQING]

- 磁器口古镇
Ciqikou Ancient Town
- 解放碑步行
Jiefangbei Pedestrian Street
- 洪崖洞
Hongya Cave
- 观音桥步行街
Guanyin Bridge Pedestrian Street

特选膳食 Special Cuisine



正宗道地四川风味
Authentic Local Sichuan Food

粤菜风味
Cantonese Cuisine

鸳鸯火锅
Yuanyang Hot Pot

渝菜风味
Chongqing Cuisine Flavor



9天7夜

川渝双城-重庆/成都

Tour Code: G1.70 7NCCJ



1 吉隆坡 ✈️ 重庆

(-/-/机上用餐)

📍 集合于吉隆坡机场，飞往重庆。抵达后，送往酒店休息。

2 重庆

(早/午/晚)

- 📍 李子坝轻轨穿楼 (远观)
- 📍 磁器口古镇
- 📍 解放碑步行 — 是重庆市中心繁华的商业街，也是重庆的时尚地标，是购物、品嚐美食的好地方。
- 📍 八一路美食街
- 📍 洪崖洞 (网红打卡) — 位于重庆市渝中区嘉陵江畔的历史文化街区。悬空屋依崖而建，建筑风格独特，融合了传统与现代元素。

3 重庆 🚄 成都

(早/午/-)

- 📍 体验【乘搭高铁或动车】(二等座) 往成都【1小时】你可以尽情享受旅途中的美景。*列车车票需根据情况调整
- 📍 宽窄巷子
- 📍 熊猫邮局

4 成都 🚄 松潘站 或 黄龙九寨站 🚌 九寨沟

(早/午/晚)

- 📍 体验【乘搭高铁或动车】(二等座) 往松潘站或黄龙九寨站【2小时】你可以尽情享受旅途中的美景。*列车车票需根据情况调整
- 📍 松潘古城 (不上城楼)【外观】
- 📍 岷江源头
- 📍 途径川主寺

5 九寨沟

(早/午/晚)

- 📍 九寨沟风景区 — 在这里仅有九个藏族村寨，故名为九寨沟，沟中自然景观殊异，“黄山归来不看山，九寨沟归来不看水”，水是九寨沟的精灵，湖、泉、瀑、滩连缀一体，游览树正云海、诺日朗瀑布、五花海、珍珠滩、五彩池...等。
(含九寨沟景区包车)
- 1. 九寨沟行程以景区安排为准。
- 2. 九寨沟管理局规定游览车需停泊在指定停车场。沟口至停车场需步行大约10-15分钟，如造成不便之处，敬请原谅。
- 3. 因九寨沟景区对包车实行限流，景区包车服务会受影响，具体安排视当天情况而定。如无法提供包车服务，将退还每人300元人民币

6 九寨沟 🚌 黄龙 🚌 都江堰

(早/午/晚)

- 📍 黄龙风景区 — 景区由黄龙寺、单尼沟、雪山梁、雪宝顶、丹云峡等景点组成，沟底的岩石，晶莹光滑，类似石灰岩溶洞中的钟乳石，景区以其奇、绝、秀、幽的自然风光闻名中外，被誉为“人间瑶池”。这也是世界文化遗产之一。
(不含上下行缆车)
- *冬季(11月初至4月中旬)或天气影响下雪导致无法游览黄龙景区，将以牟尼沟替代，以上状况恕不能及时通知，敬请原谅。

7 都江堰 🚌 成都

(早/午/晚)

- 📍 都江堰熊猫乐园 (含电瓶车)
- 📍 仰天窝广场- 热门打卡景点【熊猫自拍雕塑】
- 📍 锦里古街
- 📍 春熙路步行街

8 成都 🚄 重庆 ✈️ 吉隆坡

(早/午/-)

- 📍 体验【乘搭高铁或动车】(二等座) 往重庆【1小时】你可以尽情享受旅途中的美景。*列车车票需根据情况调整
- 📍 鹅岭二厂
- 📍 观音桥步行街
- 📍 送往机场，返回温暖的家。

9 吉隆坡

(-/-/-)

- 📍 抵达吉隆坡



9 DAYS 7 NIGHTS Extreme: Chongqing & Chengdu

Tour Code: G1.70 7NCCJ



1 Kuala Lumpur ✈️ Chongqing

(-/-/MOB)

- 📍 Assemble at airport for flight to Chongqing, upon arrival check in to hotel.

2 Chongqing

(B/L/D)

- 📍 Liziba Light Rail (Photo stop)
- 📍 Ciqikou Ancient Town
- 📍 Jiefangbei Pedestrian Street — It is a commercial pedestrian street that combines shopping, food, and entertainment. The surrounding area is beautiful with iconic buildings of Chongqing, such as Jiefangbei and the monument.
- 📍 Bayi Road Food Plaza
- 📍 Hongya Cave — A cultural and historical district located on the bank of the Jialing River in Yuzhong District, Chongqing. The Hanging Houses are built along the cliffside and have a unique architecture.

3 Chongqing 🚄 Chengdu

(B/L/-)

- 📍 Experience the [China Speed Train] (Second Class) to [Chongqing to Chengdu 1 hrs]
* Subject to change according Train Ticket arrangement
- 📍 Kuanzhai Alley
- 📍 Panda Post office

4 Chengdu 🚄 Songpan Station OR Huanglong Jiuzhai Station 🚌 Jiuzhaigou

(B/L/D)

- 📍 Experience the [China Speed Train] (Second Class) to [Chengdu to Songpan Station OR Huanglong Jiuzhai Station 2 hrs]
* Subject to change according Train Ticket arrangement
- 📍 Songpan Ancient Town [Exterior View]

5 Jiuzhaigou

(B/L/D)

- 📍 Jiuzhaigou National Park (Including Private Bus Visit Jiuzhaigou) — It is a commercial pedestrian street that combines shopping, food, and entertainment. The surrounding area is beautiful with iconic buildings of Chongqing, such as Jiefangbei and the monument.
1. The tour in Jiuzhaigou will depend on the arrangement by scenic spot.
2. Tour coaches are required to park at the designated area, therefore, all the tourists are required to walk from parking to attractions which will take about 15 minutes to walk. Your kind understanding is highly appreciated.
3. Due to capacity limits on chartered coach in Jiuzhaigou Scenic Area, charter services may be impacted, charter coach arrangements will be based on the actual conditions. If charter service is unavailable, RMB300/pax will be refund .

6 Jiuzhaigou 🚌 Huanglong 🚌 Dujiangyan

(B/L/D)

- 📍 Huanglong Scenic & Historic Interest Area (Excluded cable car) — The most spectacular colored terrace ponds, the flowing pools of the waterfall. Well known for its colorful waters, lakes, hot springs, snow-capped mountains, valleys and forest.
*The attractions will be replaced by "Mo Ni Gou" due to unforeseen weather conditions.

7 Dujiangyan 🚌 Chengdu

(B/L/D)

- 📍 Dujiangyan Panda Base (Includes Electrical Car)
- 📍 Yangtianwo Square [INTERNET TOP RATED - Selfie Panda Statue]
- 📍 Jinli Ancient Street
- 📍 Chunxi Road

8 Chengdu 🚄 Chongqing ✈️ Kuala Lumpur

(B/L/-)

- 📍 Experience the [China Speed Train] (Second Class) to [Chengdu to Chongqing 1 hrs] *Subject to change according Train Ticket arrangement
- 📍 eLing Second Factory
- 📍 Guanyin Bridge Pedestrian Street
- 📍 Transfer to the airport and flight back home.

9 Kuala Lumpur

(-/-/-)

- 📍 Arrival home





附带条约

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。
- 团体需要最少10人出发，20人以上有领队。
- 所有酒店评级均以当地标准。各地酒店的三人间均提供折叠加床，条件有限，敬请原谅。



TERMS & CONDITION

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour byes are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any underutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 Years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.
- Minimum 10 passengers to move, 20 to have a tour leader.**
- All hotel ratings are based on local standards. In the event that accommodation in the stated hotel is unavailable, it will be replaced by another hotel of similar standards. For Triple sharing, hotels will only provide an extra folding bed.**

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1	-	-	机上用餐 MOB	重庆伊凡酒店 或同级 Chongqing Ivan Hotel or sml
2	酒店 Hotel	√	√	
3	酒店 Hotel	√	-	成都雅爵酒店 或同级 Chengdu Yajue Hotel or sml
4	酒店 Hotel	√	√	九寨沟九宫宾馆 或同级 Jiuzhaigou Jiugong Hotel or sml
5	酒店 Hotel	√	√	
6	酒店 Hotel	√	√	都江堰智选假日酒店 或同级 Dujiangyan Holiday Inn Express or sml
7	酒店 Hotel	√	√	成都雅爵酒店 或同级 Chengdu Yajue Hotel or sml
8	酒店 Hotel	√	-	-
9	-	-	-	-

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT